

မကြာခဏမေးလေ့မေးထရှိသောမေးခွန်းများ - ပေါင်းဆပ်ရောနှောထားသောသင်ကြားခြင်း (Blended Learning Option)

ဤပေါင်းဆပ်ရောနှောထားသောသင်ကြားခြင်း အတွက်မည်သည့်နေ့သည်စာရင်းသွင်းရန် နောက်ဆုံးနေ့ဖြစ်ပြီး၊ မည်ကဲ့သို့စာရင်းသွင်းရမည်နည်း။

ကျောင်းသူ၊ သားများသည် ဇွန်လိုင်လ ၃၁ တွင် ပေါင်းဆပ်ရောနှောထားသောသင်ကြားခြင်း၌ တွင်စာရင်းဝင်ပြီးသား ဖြစ်ရမည်။ စာရင်းသွင်းပြီးဖြစ်သော ပေါင်းဆပ်ရောနှောထားသောသင်ကြားခြင်း၌ (သို့) virtual သင်ကြားခြင်းအတွက် သင်ကြားမှုအချိန်တိုးချင်သော ကျောင်းသူ၊ သားများဖြစ်လျှင် ဤနေရာကိုနှိပ်ပါ။ [click here](#).

Blended Learning ၏ ရွေးချယ်ရန်အချိန်ဇယားမှာအဘယ်နည်း။

Blended Learning အားရွေးချယ်သောကျောင်းသူ၊ သားများသည်ပုံမှန်ကျောင်းတက်ရမည်။ အတန်းပုံမှန်တက်သောကျောင်းသူ၊ သားများသည် virtual coursework အားလည်းအဆင်ပြေသည့်အချိန်တွင် သင်ယူနိုင်ပါသည်။

ကျောင်းသား၊ သူများသည်သူတို့စိတ်ကြိုက် အွန်လိုင်းမှသင်ချင်သောအကြောင်းအရာနှင့် အတန်းထဲတွင်သင်ယူချင်သော အခန်းများအားရွေးချယ်ခွင့်ရှိပါသလား။

Blended Learning မှစာရင်းသွင်းရာဖောင်သည် ကျောင်းသား၊ သူများအား မိမိကြိုက်နှစ်သက်ရာ အွန်လိုင်းမှသင်ချင်သောအခန်းအားရွေးချယ်စေပါသည်။ သို့သော်၊ ကျောင်းတွင် သင်ယူချင်သော အခန်းများသည် Edgenuity နှင့်မတူညီသောအချက်များရှိနိုင်ပါသည်။ Edgenuity ရွေးချယ်မှုဖြစ်စဉ်အား လမ်းညွှန်သော အလယ်တန်းနှင့် ဇူတန်း၊ အထက်တန်းကျောင်းအတွက် ရရှိနိုင်သည့်ရွေးချယ်စရာစာရင်းအားကြည့်ပါ။

ကျောင်းသား၊ သူများသည် မှစာသင်ယူမည့်အချိန်အားရွေးချယ်နိုင်ပါသလား။

Blended Learning အားရွေးချယ်သော ကျောင်းသား၊ သူများသည် မိမိနှစ်သက်ရာအချိန်အား ရွေးချယ်ရန် မအာမခံနိုင်ပါ။ လွန်ခဲ့သောအချိန်များတွင် ကျွန်ုပ်တို့သည်ကုန်ကျစရိတ်သက်သာစေရန် လိုအပ်သောအချိန်အတိအကျကို တိတိကျကျသတ်မှတ်ထားသောအချိန်အတွက် လိုက်လျောညီထွေဖြစ်အောက်ကြိုးစားခဲ့သော်လည်း၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျောင်းသား၊ သူ၏ကျောင်းမှ သင်တန်းများသည် သတ်မှတ်ထားသောကာလများအတွက်သာ ရရှိနိုင်သောကြောင့်ကျွန်ုပ်တို့သည် virtual requests များအားလုံးအတွက်ဤတောင်းဆိုချက်အား အာမခံလို့မရပါ။ Blended Learning အားတက်ရောက်မည့် ကျောင်းသား၊ သူများသည် ပုံမှန်ကျောင်းတက်ချိန်တွင် virtual ဖြင့်လည်း သင်ယူကြမည်ဖြစ်သည်။ အတိတ်တွင် ကျောင်းသား၊ သူများသည်ပုံမှန်ကျောင်းအတွင်းတွင်ဖြစ်စေ မိဘ၏ခွင့်ပြုချင်အားဖြင့်ကျောင်းအပြင်ဘက်၌ဖြစ်စေ virtual ဖြင့်သင်ယူခဲ့ကြသည်။ ယခုမှာ ဤဒေသများသည် အလယ်တန်းကျောင်းတွင်မရရှိနိုင်ပါ။ ယခုအချိန်တွင် သင်၏ကျောင်းသား၊ သူများသည် မည်သည့်အခန်းများတွင်စာရင်းသွင်းထားသည်ကို ပြောနိုင်ပါသည်။ ဤ virtual သင်တန်းအတွက် ကျောင်းသား၊ သူများသည် ဩဂုတ်လအထိ မိမိ၏ အချိန်ဇယားအားပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။

Blended Learning အတွက်တစ်နေ့လျှင်နာရီမည်မျှရရှိနိုင်မည်နည်း။

ကျောင်းသား၊ သူတစ်ဦးသည် အွန်လိုင်းအခန်း ၅ ခန်းအထိရွေးချယ်နိုင်၍ ဤ blended model တွင် ဆက်လက်သင်ယူရမည်ဖြစ်သည်။ Edgenuity မှအတည်ပြုထားသောသင်တန်းများသာလျှင် သင်ကြားခွင့်ရှိသည်။

ကျောင်းသား၊ သူများသည် အခြားရက်များတွင် လူကိုယ်တိုင်အတန်းတက်၍ အခြားရက်များတွင် မှသင်ယူနိုင်ပါသလား။ ဥပမာ- ဓာတုဗေဒအတန်းအားအွန်လိုင်းမှတက်၍ ဓာတ်ခွဲခန်းအတန်းအားလူကိုယ်တိုင်အခန်းထဲတွင် သင်ယူနိုင်ပါသလား။
မရပါ။ blended model သည် ကျောင်းသား၊ သူများနေ့စဉ်ကျောင်းတက်ရန်လိုအပ်သည်။ သင်တန်းတစ်ခုချင်းစီသည် အွန်လိုင်းနှင့်လူကိုယ်တိုင်သင်ကြားခြင်းအတွက် သီးသန့်မခွဲထားပါ။

Blended Learningတွင်(advance courses)အဆင့်မြင့်သင်တန်းများရှိပါသလား။

Pre-AP သင်တန်းများသည်ရွေးချယ်ရန်မရနိုင်ပါ။ ကန့်သတ်ထားသော သင်တန်းများသည်အွန်လိုင်းတွင်ရရှိနိုင်ပါသည်။ ၎င်းသည် ကောလိပ်အဖွဲ့အစည်းမှ လမ်းညွှန်မှုနှင့်သင်တန်းအတည်ပြုချက်လိုအပ်ချက်များကြောင့်ဖြစ်သည်။

Blended Learning ကျောင်းသား၊ သူများအတွက် ကြို၊ ပိုအစီအစဉ်ရှိပါသလား။

ဘတ်စ်ကားသည်ကျောင်းတက်နှင့်ကျောင်းဆင်းချိန်များ၌သာထောက်ပံ့မည်ဖြစ်သည်။ Blended Learning တက်ရောက်မည့် ကျောင်းသား၊ သူများသည် ကျောင်းတက်ပြီးအချိန် (သို့) ကျောင်းဆင်းချိန်တွင် အတန်းတက်မည်ဖြစ်လျှင် မိမိသယ်ယူပို့ဆောင်ရေးအတွက် စီစဉ်ရမည်။

အကယ်၍ blended option အားရွေးချယ်ပါက ကျောင်းတွင်ဖြစ်စေ၊ virtual သင်တန်းတွင်ဖြစ်စေ မည်သည့်သင်တန်းအား မည်သည့်နေ့ရက်၊ မည်သည့်အချိန်တွင် တက်နိုင်မည်နည်း။

blended option မှရွေးချယ်မှုတွင် ကျောင်းသား၊ သူများသည် virtual coursework သင်တန်းများအား အခန်း ၅ခန်းအထိ ရွေးချယ်နိုင်သည်။ virtual coursework အတွက်မိဘ၊ အုပ်ထိန်းသူများသည် blended request form အားဖြည့်စွက်နိုင်သည်။ အချိန်ဇယားဆွဲအခက်အခဲကြောင့် အခြားရွေးချယ်စရာ အချိန်ဇယားအားပေးနိုင်ပါသည်။ JPS မှဝန်ထမ်းတစ်ဦးသည် ကျောင်းအပ်ရန်အတည်ပြုရာ ပထမနေ့ကျောင်းမတက်ခင်တွင် မိသားစုအားဆက်သွယ်လာမည်ဖြစ်သည်။

ကျောင်းအချိန်ဇယားအရ၊ ဘတ်စ်ကားသည် နေ့လယ်ပိုင်းအချိန်တွင်ကြို၊ ပိုခြင်း (သို့)

မိဘများမှကျောင်းကြို၊ ပိုရမည်နည်း။

ဘတ်စ်ကားသည်ကျောင်းတက်နှင့်ကျောင်းဆင်းချိန်များ၌သာထောက်ပံ့မည်ဖြစ်သည်။ မိဘများ၊ အုပ်ထိန်းသူများသည် သင့်တော်သောအချိန်တွင် မိမိ ကျောင်းသား၊ သူများသည် အတန်းပြီးဆုံးသည့်သောအခါ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးအားစီစဉ်ရန်လိုအပ်သည်။